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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért kellett elvenni attól, aki jól végezte, és átadni annak, aki nem képes ellátni a
feladatot?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Lampert Mónikához ,
a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A minisztérium 15/2006-os utasítása értelmében, 2007 . január 1-től a pályázatkezelési feladatokat
minisztériumi szinten egységesen az Európai Szociális Alap Nemzeti Programirányító Irod a
Társadalmi Szolgáltató Kht . (ESZA Kht.) alapjain kialakított háttérintézmény látja el .
Az Önök által kialakított háttérintézmény, az ESZA Kht . kapacitáshiányra hivatkozva már az els ó
évben két hónapot csúszott az általa felvállalt pályázatkezelési munkákkal . Az eddigi kezelőszerv a
Magyar Allamkincstár id őben és jól végezte a feladatát, ugyanannyi pénzből, mint amennyit ez év
januárjától átirányítottak az Önök által felügyelt ESZA Kht-nak .

Kérdezem Miniszter Asszonyt:

Ön szerint, ha az Allamkincstár megfelelően végezte eddigi munkáját, akkor mi indokolta a
pályázatkezelési feladatok átirányítását az ESZA Kht-hoz?

Ha az Allamkincstár ugyanakkora összegből gazdálkodva időben képes volt ellátni a rábízot t
feladatokat, akkor az ESZA Kht miért nem ?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2008 . február 21 .
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